
 

 

Protokół 

z posiedzenia wspólnego Komisji Stałych Rady Miejskiej w Zawidowie 

                 odbytego w dniu 18 grudnia 2020 r. w trybie zdalnym 

 

 

Posiedzenie Komisji rozpoczęto o godz. 10.00. Posiedzeniu przewodniczył Pan Rafał Ryż– 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Zawidowie. 

Udział w posiedzeniu wzięli radni oraz zaproszeni goście. 

 

Przewodniczący Rady R. Ryż poprosił Przewodniczących Komisji Stałych o otwarcie 

posiedzeń Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Pani Danuta 

Lachowicz otworzyła posiedzenie Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska. 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Pan Andrzej Pilarski otworzył posiedzenie 

Komisji Budżetu i Finansów. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu Pan Grzegorz Drabko otworzył 

posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu.  

 

1. Otwarcie obrad. 

2. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Zawidów z działalności między sesjami. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zawidów:  

      - odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały w sprawie    

        przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zawidów, 

           - głosowanie nad uchwałą. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu miasta Zawidów na rok 2021: 

     - odczytanie projektu uchwały budżetowej, 

           - odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej, 

           - odczytanie opinii Komisji Budżetu i Finansów wraz w wnioskami,  

           - przedstawienie stanowiska Burmistrza Miasta w sprawie opinii Komisji,  

           - dyskusja i głosowanie nad wnioskami komisji, 

           - głosowanie nad uchwałą budżetową. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidów na rok 2020.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic planu aglomeracji Zawidów. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych 

umów dzierżawy na 5 lat po umowach zawartych na czas oznaczony do 3 lat. 

8. Zamknięcie obrad. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Ryż przekazał, iż w pierwszej kolejności zostanie 

omówiony projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zawidów 

oraz projekt uchwały w sprawie budżetu miasta Zawidów na rok 2021.  

Przewodniczący dodał, iż budżet miasta na rok 2021 został omówiony na wspólnym 

posiedzeniu Komisji Stałych w dniu 27 listopada, lecz wprowadzono małe zmiany, które były 

sugestią Regionalnej Izby Obrachunkowej.  

 

Skarbnik Miasta Lidia Niećko przekazała, iż radni otrzymali zmiany, jakie zostały dokonane  

w część normatywnej uchwały budżetowej, które są wynikiem sugestii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej. Podczas konstruowania projektu budżetu program służący do tworzenia 

budżetu na 2021 r. nie dokonał zmian dotyczących PPK i nie ujęto kwot związanych  



 

 

z zabezpieczeniem środków na pracownicze plany kapitałowe w punkcie „wynagrodzenia i 

składki od nich naliczone”.  

Ponadto w § 9 pkt 1 przesunięto kwotę w wysokości 100,00 zł z rezerwy ogólnej na rezerwy 

celowe. W § 12 dodano zapis „ustala się wydatki z tytułu realizowanych zadań na podstawie 

porozumień między jednostkami samorządu terytorialnego w wys. 95.000,00 zł” i są to środki 

związane z wpłatami do innych jednostek za dzieci przedszkolne.  

Zmieniono zapis w par. § ust. 1, który doprecyzowuje zapis § 3 ust. 4. 

W § 15 dodaje się ust. 7 zgodnie z art. 258 ustawy o finansach publicznych, który upoważnia 

burmistrza do dokonywania zmiany w planie dochodów i wydatków związanych ze zmianą 

kwot lub uzyskaniem płatności przekazywanych z budżetu środków europejskich, o ile te nie 

pogorszą wyniku budżetu, zmian w realizacji przedsięwzięcia finansowego z udziałem 

środków europejskich, albo środków, o których mowa w art. 5 ust. 1 pkt 3 o ile zmiany te nie 

pogorszą wyniku budżetu oraz zwrotu płatności otrzymanych z budżetu środków europejskich.  

 

Przewodniczący Rady R. Ryż otworzył dyskusję.  

Radna Danuta Lachowicz przekazała, że Komisje Stałe Rady Miejskiej opiniowały budżet na 

rok 2021, lecz odpowiedź burmistrza, co do tych opinii według niej jest nie do przyjęcia, 

ponieważ z niej nic nie wynika, a Rada chciałaby wiedzieć jakie są priorytety i cele na rok 2021 

i które zadania są istotne, które mniej istotne.  

Radna dodała, że gmina posiada Wieloletni Plan Inwestycyjnym, w którym zapisano zadania 

takie jak remont sal w szkole, nawierzchnia targowiska i zagospodarowanie wzgórza 

zamkowego i radni chcieliby wiedzieć, jaką burmistrz ma wizję rozwoju z tym związaną.  

Burmistrz Miasta Robert Łężny przekazał, iż nie wie jak odpowiadać na tak postawione pytania 

ponieważ cały świat się zastanawia, co będzie w przyszłym roku, a radna proponuje, aby wpisać 

do budżetu kolejne zadania, przy czym tak naprawdę nie wiadomo nawet, czy będzie za co 

przeżyć. Jeśli gmina będzie funkcjonować dobrze, to będzie możliwość tworzenia zadań, a na 

chwilę obecną nie wiadomo, czym skończy się ten rok.  

Priorytetem na pewno są zadania, które są zaczęte i na które zostały złożone projekty, czyli 

projekty fotowoltaiki, które powinny pójść z Klastra, wymiana oświetlenia i projekt na ul. Jana 

Pawła II. Na chwilę obecną opowiadanie, co można coś zrobić i wybudować to wróżenie z 

fusów. Propozycje do budżetu są znane i w miarę możliwości realizowane.  

 

Przewodniczący Rady R. Ryż wyjaśnił, iż na sesji będzie możliwość przedyskutowania budżetu 

na rok 2021 i poprosił, aby radni skupili się także na pozostałych projektach uchwał. 

 

  5. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidów na rok 2020. 

 

Skarbnik Miasta L. Niećko oznajmiła, iż ważną zmianą jest wprowadzenie środków, czyli 

podział z rezerwy subwencji ogólnej, którą gmina otrzymała pismem Ministra Finansów, 

Funduszy i Polityki Regionalnej i jest to kwota 32.732,00 zł, która została przeznaczona na 

pokrycie usług za odpady komunalne.  

Pytań nie zadano.     

 

   6. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic planu aglomeracji Zawidów. 

 

Burmistrz Miasta R. Łężny przekazał, iż projekt uchwały jest wymagany do przyjęcia w każdej 

gminie. Uchwała jest zgodna z Krajowym planem oczyszczania ścieków w Polce.  

W Gminie Zawidów sprowadza się to do opisu stanu istniejącego, ponieważ gmina posiada 

oczyszczalnie, która zabezpiecza cały teren miasta i ma możliwość przyłączenia do kanalizacji 

wszystkich działek w mieście. Projekt został uzgodniony z Wodami Polskimi.  



 

 

Pytań nie zadano.  

 

   7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych    

       umów dzierżawy na 5 lat po umowach zawartych na czas oznaczony do 3 lat. 

  

Burmistrz Miasta R. Łężny poinformował, iż w projekcie uchwały zmieniają się powierzchnie 

dwóch działek, które są wynikiem weryfikacji wniosków ze stanem faktycznym.  

Pytań nie zadano.  

 

Przewodniczący Rady R. Ryż przekazał, iż do omówienia został projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości zamieszkałych  

i niezamieszkałych, który Burmistrz Miasta Zawidów będzie chciał wprowadzić do porządku 

obrad na Sesji Rady Miejskiej.  

Burmistrz R. Łężny wyjaśnił, iż w projekcie uchwały został poprawiony format danych xml. 

Pytań nie zadano.  

 

Wobec braku pytań Przewodniczący R. Ryż o godzinie 10.40 zakończył część  wspólną 

posiedzenia. 

 

 

            Protokołowała:                                                                  Przewodniczył: 

       Izabela Matuszczyk                                               Przewodniczący Rady Miejskiej                                                                    

                                                                                                             Rafał Ryż 


